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Z OBRAD XXXVII SESJI  
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z dnia 25 luty 2022r. 
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PROTOKÓŁ  
z obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  25 luty 2022r. 
 

Nagranie z XXXVII sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.935 
Obecnych radnych 14 
Podjęto uchwały od  Nr XXXVII/273/2022 do Nr XXXVII/278/2022                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XXXVII sesję Rady Gminy Sorkwity.                        
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 14 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                           
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przywitała Pana Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik. 
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI  sesji.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2022r. uchwalonego uchwałą Nr XXXV/251/2021 z dnia 23 grudnia 
2021r.  

b. nabycia nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Pustniki stanowiącej własność Skarbu 
Państwa. 

c. ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości położonych na terenie Gminy Sorkwity, na której znajduje się domek letniskowy, lub 
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe  za rok od domku 
letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe. 

d. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Sorkwity, na której znajduje się domek 
letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe  za rok od 
domku letniskowego na nieruchomości albo od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno-wypoczynkowe. 

e. przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Sorkwity na 2022r.” 

f. funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2023. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie sesji.  

Wniosków o zmianę nie zgłoszono. Porządek został nie zmieniony.  
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
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Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 14 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 0  radnych 
„wstrzymał się „- 0  radnych 
„nie oddanych” – 0  radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 
 
 
Dot pkt 4 -podjęcie uchwał w sprawie  
 
 
5a- zmiany budżetu… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała o zmianach w budżecie , który będzie przedstawił się następująco: 

  
Budżet Gminy po zmianach wynosi: 

         -  dochody                          - 26.635.119,12 zł 
    w tym: dochody bieżące            - 21.583.329,12 zł 
                dochody majątkowe                -  5.051.790,00 zł 

 
       - wydatki                         -  27.352.439,12 zł 
 w tym : wydatki bieżące          -  21.999.844,12 zł 

            wydatki majątkowe                -    5.352.595,00 zł 
 

Deficyt  gminy w wysokości 717.320,00 zł zostanie pokryty przychodami z : 
wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających 
rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu 
określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 600.000,00 zł . 

wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających                            
z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 117.320,00 zł . 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych 
                 „za” - 14 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
 „nie oddanych” –0  radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4b- nabycie nieruchomości gruntowej…. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
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„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4c- ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie….  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 13 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 1 radny 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4d- określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami.. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
 
4e- przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi… 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 

komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy 

Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały  

Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
4f – fundusz sołecki na rok 2023. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta –Poinformowała, że projekt omówiono na posiedzeniu komisji opinie 
komisji były pozytywne i otworzyła dyskusję 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
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przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 14 radnych; 
                 „za” - 14 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta 
 
 
 Dot.pkt.6.  Interpelacje i wnioski radnych. 
 
1. Radna Maria Gałązka zgłosiła ponownie wycinkę topól na drodze powiatowej Sorkwity-Jędrychowo i załatanie 
dziur na drodze, . Poprawę drogi od DK 16 do hotelu oraz drogi Jędrychowo-Rodowo wraz z wycinka poboczy. 
 
 
Ad.7 Odpowiedzi na wnioski i interpelacje  
 
 
WÓJT Józef Maciejewski-  
Ad.M.Gałązka- PZD zaczął wycinkę i porządki poboczy na drodze Rybno-Rozogi w związku z jej przebudową. 
Możliwe ,że zaczną też porządkować pobocza przy innych drogach. Co do remontu dróg gminnych po spotkaniu z 
Prezesem będziemy przygotowywać się do remontu dróg gminnych jeśli tylko pogoda pozwoli.  
 
 
Dot.pkt 8. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 11  zarządzeń i przygotowano 6  projektów  
uchwał 
 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
30.01- 30 finał WOŚP w Sorkwitach 
03.02- spotkaniu roboczym z Dyrektorami Szkół; 
09.02- spotkaniu LGD Mazurskie Morze; 
11.02-spotkaniu w Starostwie Powiatowym w sprawie inwestycji drogowych; 
 
Dot.pkt 9 Sprawy różne 
 
Radna Barbara Wiszniewska- poprosiła o wystosowanie pisma do PZD o załatanie dziur na drodze do Gielądu i 
Choszczewa oraz udrożnienie przepływu przed przejściem dla pieszych. 
 
Dot.pkt.10  Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XXXVII Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


